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Radny Krzysztof Figat - jeszcze jedno pytanie, może to już nie do Pani
Skarbnik: ile mamy deklaracji przyjętych w Ośrodku Zdrowia w Sobocie.

Radny Jacek Chudy - chciałbym rozszerzyć o kilka pytań kwestię dotyczącą
Ośrodka Zdrowia w Sobocie. Chciałbym zapytać jaki ma status na dzień
dzisiejszy, jakie plany są dalszej jego działalności, jaki wachlarz usług oferuje i
jakie generuje koszty na dzień dzisiejszy.

Wicestarosta Łowicki Piotr Malczyk - Szanowni Państwo takie informacje
oczywiście nie są przygotowane na dzień dzisiejszy, więc na piśmie każdy
z Państwa otrzyma.

Radny Krzysztof Figat -jeśli będzie przygotowywana informacja na piśmie, to
jeszcze bardzo proszę o dołączenie informacji o ilości osób zaszczepionych
w punkcie utworzonym na Blichu i kosztach jakie były wygenerowane z tytułu
utworzenia tego punktu.


